
Saku Gümnaasiumi hoolekogu koosolek 15.10.2019 

 

Koosolek algas: 18.00, koosolek lõppes 19.30 

 

Koosoleku juhataja: Kaur Lohk 

Osalesid hoolekogu liikmed: Liisa Kruustük, Alo Johandi, Eimar Veldre, Härmo 

Põlluvee, Pille Maasik, Kalev Pihl, Piret Kaare, Laura Susanne Lätte, Stiina 

Sammalkivi, Eero Alamaa 

 

1. Hoolekogu liikmete tutvustus. Õpilasesinduse uue esimehe Stiina 

Sammalkivi tutvustus, 

 

2. Kooli huvijuht Heili Lepp andis ülevaate kooli huvitegevusest. Tutvustati 

õpilasesinduse ülesehitust( sellest aastast on gümnaasiumil eraldi ning 

põhikoolil eraldi esindus), erinevatest koolis toimivatest huviringidest.  

Otsustati küsida vallavalitsuselt, kui palju on vallas huvitegevusega hõivatud 

lapsi. 

 

3. Kooli direktor Taavi Vilba tegi ülevaate kooli tulevasest tööplaanist. 

Hoolekogu võttis valmiva tööplaani teadmiseks. 

 

4. Õpilasesinduse juht tõstatas õpilaste poolt kerkinud teema koolibusside 

aegadest. Gümnaasiumi 4. tund lõpeb 5 minutit peale bussi väljumist. 

Paluti uurida, kas on võimalik vallal muuta koolibuside graafikut 

õpilasesõbralikumaks ( peale bussi väljumist peavad õpilased ootama 

järgmist 1,5 tundi). 

 

 

5. Koolijuht Taavi Vilba tutvustas uue aasta eelarvet . Arutleti kooli IT-pargi 

laiendamise, õpetajate palga, kooli administratsiooni teemadel. Eero 



Alamaa tõstatas küsimuse, kas kool võiks täpsemalt kaardistada kooli 

kinnisvaralist seisundit ning remondivajadusi. 

6. Anti ülevaade õppetegevusest gümnaasiumimajas. Õpilased ja õpetajad 

on uue majaga rahul. 

 

7. Teadvustati gümnaasiumimaja linnusita probleem. Olukorrale oodatakse 

vallalt kiiret ja toimivat lahendust. 

 

 

8. Hoolekogu tööpõhimõtetest. Otsustati täiendada kooli kodulehel 

hoolekogu puudutavat. Samuti panna info Stuudiumisse, kus tuua ära 

uus hoolekogu koosseis ning põhiteemad, millega hoolekogu tegeleb. 

 

9. Järgmine hoolekogu koosolek toimub 14. 01.2020 

 

 

10. Lapevanemate poolt tõstatati kooli väljasõitude toitlustamise teema. 

Koolijuht lubas tegeleda sellega,et täpsemalt kooskõlastada,   milline 

toidupakk pannakse õpilastele päevaretkedele kaasa. 

 

11. Tehti ettepanek teha muudatus kooli kodukorras, mis puudutab kooli 

territoorimil viibimist. Sellega tegeleb kooli juhtkond.  

 

 

 

 

Juhatas: Kaur Lohk    Protokollis: Piret Kaare 

 


